
Ajdovščina:
Kje bo vrtec

• Konec maja so se v pro-
storih družbenega centra ob
Kidričevi ulioi sestali zastapni-
ki družbenopolitianih organiza-
cij KS Ajdovščina in vodstva
krajevne skupnostd, da bi se
domenili o sestavi zbora dele-
gatov krajevne skupnosti, ki
bo štel 50 delegatov.

Poleg 25 dedegatov delovndh
ljudii in občanov, ki živijo na
območju krajevne skupnosti,
bodo v zboru tndi delegati de-
lcmiih orgamizaoij, družbenopo-
litičnih organizaoij, organdzacij
in društev ter delegat stano-
vanjskega podjetja Dom, ki op-
ravlja dejavnost posebnega dru-
žbenega poanema.

• Kot so nam povedali na
krajevnd skupnosti, prebdvalce
tega dela občine Center najbolj
skrbi, ali bodo pravočasno do-
bil: nove prostore za svoje ot-
roke v otroškem vrtcu- in raz-
širjeini osnovni šoli PrežihTve-
ga Voranca.

Po programu samoprispevka
naj bi v letošinjem letu začeli
graditi prizidek k osnovni šoli
Prežihovega Voraanca. Gradbeni
odbor pri krajevnd skupnostiin
občinska skupščina Center sta
programske osnove za prizidek
že potrdila. Upraivni odbor skla-
da za gradnjo šol in vrtcev iz
prograina samoprispevka pa
tehta še drugo možnost: adap-
tacijo, s katero naj bi po zago-
tovilih nekaterih arbitektov
pridobili v starem poslopju do-
volj prostora za vse učence,
kolikor jih je v tem delu me-
sta.

Na krajevni skupnosti se bo-
jijo^ da ti načrti niso uresnič-
ljivi, prav gotovo pa bi bila
adaptacija dražja od prazidka.
Raaliko bi motrala pokriti ob-
oinska skiapščiina Center, ven-
dar je vprašanje, če bo imela
detiar. A kakorkola že, vsi si
željio, da bi odločitev o dilemi
med prizadkom ali adaptacijo
oimprej padla, da ne bi zamu-
dili rokov.
• še bolj zapleteno je vpraša-
nje vzgojno varštvene ustanove
za 40 otrok Ajdiovščine, ki naj
bi jo po prograimu samopri-
spevka začeli gradibi prihodnje
leto na vrhu veznega objekta za
Koaolcem.

Občani krajevne skupnost:
Ajdovščina dvomijo, da bo ta
vrtec »v zra,ku« postal resnič-
nost, prav gotovo pa ga ne bo-
do začeli graditi pirihodnje leto.
O veznem objektu za Kozolcem
namfeč še nd sledu, saj je pred
kratkim stekla šele prva etapa

gradnje poslovnega centra na
Bavarskem dvoru in preteklo
bo še nekaj let, preden bodo
graditelji napredovali do Ko-
zoloa.

Krajevna skupnost zato že
nekaj časa resno razmišlja, kaj
bo z vrtcem. Land so poslali
ob&tiski skupščln: štiri pred-
loge boljših lokacii za ta ob-'
jfekt. Občinska skupščina pa ni
sprejela nobene izmed predla-
gandh možnosti, pač pa je sa-
ma predlagala drugačno reši-
tev: adaptirali naj bi stavbo v
Puharjervi uldci poleg obstoje-
čega otroškega vrtca.

Na krajevni skupnosti meni-
jo, da je ta lokacija primerna,
zlasta ker naj bi v perspektivi
zaprli za motorna vozila tudi
del Puharjeve med župančdče-
vo in Prešernovo cesto in bodo
otroci imeli mir. Je pa drug
problem: preureditev stano-
vamjske hdše v otrošk: vrtec
bo gotovo precej draga in na
krajevni skupnosti se sprašuje-
jo, ali bo občina pripravljena
daiti denar, koldkor ga bo
zmanjkalo.


